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خ مدیران جدید پرسپولیس را بشناسیماردوگاه سر

اینانلو سرپرست، استیلی معاون ورزشی

تغییـــرات مدیریتـــی در رأس باشـــگاه 
پرســـپولیس خیلـــی زودتـــر از آن اتفاق 
افتاد که تصـــورش را می کردیـــم. انتظار 
می رفـــت در پایـــان فصـــل جـــاری کـــه 
یک فصل بـــدون جـــام در کارنامه کاری 
مدیرانـــش بوده، رضا درویش از مســـند 
مدیرعاملـــی برکنار شـــده و بانک شـــهر 
به عنـــوان مالک اصلـــی باشـــگاه گزینه 
دیگـــری را رو کنـــد اما تبعـــات باخت به 
ســـپاهان آن قدر ســـنگین بود که خود 

درویـــش زودتر دســـت به کار شـــد.
شنبه شـــب 30فروردیـــن رضـــا درویش 
از ســـمت خود اســـتعفا داد. حالا اینکه 
مدیـــران بانک شـــهر از او خواســـته اند 
اســـتعفا بدهد یـــا خودش پیشدســـتی 
کـــرده تـــا حرمتـــش را حفظ کنـــد اصلاً 
مشـــخص نیســـت اما مهـــم اتفاقی بود 
کـــه رخ داد و این شـــد آغاز یـــک دوران 

تـــازه برای پرســـپولیس.
رضـــا درویش از دی مـــاه 1400 مدیرعامل 
باشـــگاه پرســـپولیس شـــد و بعد از سه 
ســـال و ســـه ماه با ثبـــت دوره کاری 1191 
روزه ضمـــن شکســـتن رکـــورد در دوران 
مدیریـــت ایـــن باشـــگاه اســـتعفایش را 

نوشـــت و کنـــار رفت.
در دوران کاری درویـــش دو قهرمانـــی 
لیـــگ، یـــک قهرمانـــی حذفـــی و یـــک 
ســـوپرجام به دســـت آمد امـــا دو فصل 
بدون جام تمـــام شـــد و در رقابت های 
آســـیایی توفیقـــی بـــه دســـت نیامـــد تا 
امروز بیشـــتر هـــواداران پرســـپولیس از 

ایـــن تغییـــر راضی باشـــند.
 به  هرحال با اســـتعفای درویش جلســـه 
پرســـپولیس  باشـــگاه  هیـــأت مدیـــره 
به صورت فـــوری در ســـاختمان مرکزی 
بانـــک شـــهر و با حضـــور دکتـــر احمدی 
مدیرعامـــل ایـــن بانـــک برگـــزار شـــد و 

درویـــش ضمـــن توضیـــح ادلـــه نتیجه 
نگرفتـــن تیـــم در ایـــن فصـــل از جمله 
مصدومیت های متوالی بازیکنان مهم، 
اســـتعفایش را تقدیـــم هیـــأت مدیـــره 
کـــرد امـــا باشـــگاه اعـــلام کرد بررســـی 
این اســـتعفا در جلسه دوشـــنبه)امروز( 
صـــورت خواهـــد گرفـــت. با ایـــن وجود 
حتی قبـــل از برگـــزاری این جلســـه و از 
همان لحظه اســـتعفا، مشخص بود که 
درویش رفتنی است و حتی جانشین او 

نیز مشـــخص شـــده است.
علی اینانلو که بعـــد از کنار رفتن محمد 
آخوندی از سمت ریاســـت هیأت مدیره 
باشـــگاه جای او را گرفته بود قرار اســـت 
سرپرســـت تازه باشگاه باشـــد. مردی که 
اهالی فوتبال و ورزش شـــناخت چندانی 
از او ندارند چرا که اینانلو یکی از مدیران 
شـــرکت های زیرمجموعـــه بانک شـــهر 
بـــوده و به نوعـــی مدیر منتصـــب مالک 
باشـــگاه به حســـاب می آید. به احتمال 
99درصد نام اینانلو به عنوان سرپرســـت 
باشگاه پرســـپولیس بعد از جلسه امروز 
رســـماً اعـــلام خواهـــد شـــد هر چنـــد از 

شنبه شـــب این بحـــث مطرح بـــوده که 
احتمـــالاً حمیـــد اســـتیلی مدیرعامـــل 
بعدی باشـــگاه پرســـپولیس خواهد بود 
و اصلاً شـــاید بعـــد از این ســـه هفته این 

صندلی دســـت به دســـت شود.
بـــا این وجود یـــک پلن دیگـــر هم وجود 
دارد و آن اینکـــه اینانلـــو بعـــد از تصـــدی 
مدیریـــت باشـــگاه در حکم سرپرســـت، 
بعـــد از یـــک مـــاه در نقـــش مدیرعامل 
انتخاب شـــده و روی مسائل کلان و امور 
مالی باشـــگاه تمرکـــز کند و بـــا گماردن 
حمید اســـتیلی به عنوان معاون ورزشی، 
تمام مســـائل مربوط به نقل و انتقالات 
را به او بســـپارد. البتـــه این جابه جایی ها 
در شـــرایطی صورت می گیرد که درویش 
و کارتـــال جلســـاتی در رابطـــه بـــا نقل و 
انتقـــالات فصـــل بعـــد داشـــته اند و باید 
دید بـــا ایـــن جابه جایی هـــا برنامه های 
جـــذب  خصـــوص  در  شـــده  تدویـــن 
بازیکنـــان جدید و تغییرات گســـترده در 

تیم بـــه کجا می رســـد.
نکته جالـــب اینکه از شنبه شـــب برخی 
مدیـــران قبلی پرســـپولیس که ســـابقه 

کار در ایـــن باشـــگاه را داشـــته اند هـــم 
در تلاشـــند بـــا رایزنـــی بـــا بانـــک شـــهر 
صندلـــی درویش را تصاحـــب کنند. این 
اشخاص که بعضاً ســـابقه حضور در تیم 
پرســـپولیس را هم دارنـــد دنبال راه  های 
ارتباطـــی با مالـــک باشـــگاه می گردند و 
البته ارتباطاتی با اهالی رســـانه و فعالان 

فضـــای مجازی داشـــته اند.
نکتـــه دیگـــر اینکـــه رضا درویـــش دیروز 
در باشـــگاه پرســـپولیس حاضر شد و به 
کارش ادامـــه داد اما مصطفی لشـــکری 
مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس 
و فـــرد امیـــن او اعـــلام کـــرد حتـــی اگر 
هیـــأت مدیره اســـتعفای او راقبول نکند 
درویـــش بـــه کارش ادامـــه نخواهد داد. 
به هر حـــال امروز بعد از جلســـه هیأت 
مدیره در باشـــگاه پرســـپولیس با قبول 
اســـتعفای درویـــش، سرپرســـت جدید 
باشـــگاه معرفـــی خواهـــد شـــد و انـــگار 
خبری از ســـورپرایز نیست و تلاش های 
آن دســـته از مدیـــران قبلـــی کـــه دنبال 
تصدی این ســـمت هســـتند بـــه جایی 

نخواهد رســـید.

 رگ های پرسپولیس 
خون تازه می خواهد

پرســـپولیس، این روزها بیش از هر زمـــان دیگری در گرداب 
حواشـــی و ناکارآمدی دســـت و پـــا می زند و حالا در آســـتانه 
تغییـــرات مهمی قـــرار دارد. دوران مدیریت رضـــا درویش در 
باشـــگاه پرســـپولیس، از همان ابتدا با تردیدها و انتقادهای 
جدی مواجه شـــد. رفتارهـــای بعضاً غیرحرفـــه ای، اظهارات 
نامناســـب در رســـانه ها، فقـــدان برنامه ریـــزی دقیـــق در 
نقل وانتقالات و بی احترامی بـــه نهادهای هواداری، تصویری 
از مدیـــری ناکارآمد و فاقد صلاحیت لازم برای هدایت چنین 

باشـــگاه پرطرفداری را به نمایش گذاشـــت.
رفتـــار عمومـــی درویـــش، بـــا لحـــن توهین آمیز نســـبت به 
منتقـــدان و گفتار تحریک آمیـــز در مصاحبه ها، بیش از آنکه 
وجهـــه ای از یک مدیر شایســـته ارائه دهد، یـــادآور رفتارهای 
غیرمســـئولانه و در نهایـــت ایـــن نـــوع برخوردهـــا، به جـــای 
ایجاد آرامـــش و اعتمـــاد، تنها خشـــم و ناامیدی هـــواداران 

برانگیخت. را 
از پرونده های حقوقی همراه با شکســـت همچـــون لوکادیا و 
دیاباتـــه گرفته تا ناتوانـــی در حفظ ســـرمربی موفق و جذب 
بازیکنان ســـتاره، همگـــی گواه ضعـــف در تصمیم گیری های 

اســـتراتژیک و عدم آینده نگری این مدیر اســـت.
همچنین بلاتکلیفی در انتخاب ســـرمربی و بازیکنان، بویژه 
در آغـــاز فصـــل، نشـــان از عدم وجـــود یک برنامـــه مدون و 
رویکـــردی حرفـــه ای در بازار نقـــل و انتقالات داشـــت ضمن 
اینکـــه قراردادهـــای پرســـش برانگیز بـــا بازیکنـــان گمنام و 
جـــذب بازیکنـــان بی کیفیـــت با مبالـــغ نجومی، نیـــز بر این 

مســـأله صحه می گذاشـــت.
با وجـــود این آنچـــه مهم اســـت اینکه مشـــکلات موجود در 
پرسپولیس فراتر از اشـــتباهات ریز و درشت یک مدیرعامل 
اســـت و آنچه این باشـــگاه بیـــش از هر چیز بـــه آن نیاز دارد، 
تغییر بنیادین در نگرش و سیاســـتگذاری های کلان باشـــگاه 

اســـت. در واقع ایـــن رگ ها خون تـــازه می خواهد!
بنابرایـــن، تعویض مدیرعامل به تنهایی، دردی را دوا نخواهد 
کـــرد و چنانچـــه رویکردها، سیاســـت ها و ســـاختار باشـــگاه 
تغییـــر نکنـــد، هـــر مدیرعاملی کـــه بر مســـند قـــدرت تکیه 
زنـــد، دیـــر یـــا زود، با همـــان مشـــکلات و چالش هـــا روبه رو 

خواهد شـــد.
پرســـپولیس، نیازمنـــد یـــک تحول اساســـی اســـت. تحولی 
که بـــا تغییر نگرش ها آغاز شـــود، شـــفافیت و پاســـخگویی 
را ســـرلوحه کار خـــود قـــرار دهـــد، از دانـــش و تخصص بهره 
گیرد، با هـــواداران و رســـانه ها تعاملی ســـازنده برقـــرار کند 
و برنامه ریزی بلندمدت و اســـتراتژیک را در دســـتور کار خود 

قـــرار دهد.
امـــا آیا صرفاً برکناری یـــک فرد و جایگزینـــی او با گزینه هایی 
مانند اینانلـــو یا آخوندی، می تواند التیامـــی بر این زخم های 

عمیق باشـــد؟ پاســـخ، با قاطعیت، منفی است.

نیم نگاه

رضا وطنخواه با انتقاد از شـــرایط پرســـپولیس 
در جدول و شکســـت این تیم مقابل سپاهان 
در ورزشـــگاه آزادی گفت: به هر حـــال فوتبال 
اســـت و در فوتبـــال هـــم بـــالا و پاییـــن وجود 
دارد امـــا اینکـــه در خانه اش بد بـــازی می کند 
و بـــا ارائه یـــک بـــازی بحث برانگیـــز و ضعیف 
برای چندمیـــن بار نتیجـــه را به یکـــی دیگر از 
تیم هـــای مدعی واگذار می کنـــد در جای خود 

قابل تأمل اســـت و جای بحـــث و انتقاد دارد. 
حرف من هم این اســـت که بـــا وجود امکانات 
در حضور هـــوادار و در ورزشـــگاه خودی وقتی 
تیم نه خوب بـــازی می کند و نـــه خوب نتیجه 

می گیـــرد واقعاً خوب نیســـت.
او در ادامـــه نســـبت به ناراحتی هـــا در رابطه با 
از دست دادن شـــانس قهرمانی پرسپولیس و 
حتی کســـب ســـهیمه در این فصـــل در ادامه 
افزود: به هر حال پرســـپولیس در چند ســـال 
ع فوتبال ایـــران بوده و  اخیـــر قهرمان بلامنـــاز
خیلـــی خوب کار کرده اســـت و تقریبـــاً تمامی 
جام هـــا را هـــم در چنـــد ســـال اخیـــر کســـب 
کـــرد و موجـــب خوشـــحالی هوادارانش شـــد 
اما بـــه نظرم در ایـــن فصل در انتخـــاب مربی 
و بازیکنانش اشـــتباهاتی داشـــت که به خاطر 

آنهـــا تاوان ســـختی داد و قهرمانی از دســـتش 
پرید. به نظرم شـــانس قهرمانی تراکتور خیلی 
بیشـــتر از بقیه مدعیان اســـت چون خوب یار 
گرفت و با تقویت منطقی تیمش موجب شـــد 
تا گـــوی ســـبقت را از بقیه مدعیـــان برباید هر 

چند هنوز رقابـــت نزدیکی با ســـپاهان دارد.
وطنخـــواه از تفاوت های پرســـپولیس در زمان 
بازیگری خـــودش با پرســـپولیس فعلی حرف 
زده و در ایـــن ارتبـــاط می گوید: من ســـه فصل 
در پرســـپولیس بـــودم کـــه در دو دوره از آن 
قهرمانی هایـــی کـــه بـــا پرســـپولیس کســـب 
کـــردم بـــدون باخت بـــود و در یـــک دوره هم 
بـــا یـــک باخـــت در طول یـــک فصـــل قهرمان 

مســـابقات شدیم.
پیشکســـوت ســـرخ ها با انتقاد شدید از حضور 

مربیان خارجی در پرســـپولیس ادامه داد: من 
موافق مربی خارجی در پرســـپولیس نیستم، 
گاریدو را آوردیم و نتیجـــه اش را دیدیم و بعد از 
آن هم کارتـــال را آوردیم و ثمـــره اش را دیدیم؛ 
مربـــی که از زمـــان حضورش در پرســـپولیس 
نتوانســـت کار مثبتـــی انجام دهـــد. به همین 
دلیـــل مـــن شـــدیداً مخالـــف حضـــور مربـــی 
خارجی هســـتم و معتقدم برای پرســـپولیس 
حضـــور مربـــی داخلـــی بهتـــر اســـت. حتمـــاً 
مربیانـــی مانند علی دایی و یحیی گل محمدی 
بـــه مراتب بهتر می توانســـتند نتایجـــی بهتر از 
مربیـــان خارجی کســـب کننـــد و بایـــد یکی از 
آنها به عنوان ســـرمربی مشـــغول به کار می شد 
که در این صورت شـــرایط تیم برای موفقیت و 

قهرمانی بهتر می شـــد.

وطنخـــواه بـــا تأکید بـــر اینکـــه چرا بـــرای تیم 
ملـــی، مربی داخلی انتخاب می شـــود اما برای 
مدافع عنـــوان قهرمانی این اتفـــاق نمی افتد، 
گفت: واقعاً من دلیلش را متوجه نمی شـــوم. 
اصلاً مگر ما بـــا آقای مهاجرانی قهرمان آســـیا 
نشـــدیم پـــس چـــرا از حضـــور مربیـــان ایرانی 
استفاده نمی کنیم و مربیان خارجی می آوریم 
که هیـــچ راندمانی برای مـــا ندارند؟ تـــازه این 
مربیان بعـــد از حضـــور ناموفق خودشـــان در 
صدد آوردن بازیکنانی هستند که وقتی به تیم 
می آیند همـــه می بینند هیچ ثمـــره ای ندارند. 
بـــه همیـــن دلیـــل انـــگ دلال بـــازی و چنین 
شـــائبه هایی در مورد خریدهایشان هم وجود 
دارد و من هم جســـته و گریخته صحبت هایی 

در این رابطه می شـــنوم.

گفته بودم مربی خارجی به درد نمی خورد

وطنخواه:باید به جای کارتال مربی ایرانی انتخاب می کردیم

اینانلو: تحلیل ها تخصصی باشد
علی اینانلو رئیس هیأت مدیره باشـــگاه پرسپولیس 
کـــه از او به عنـــوان جانشـــین درویـــش در رأس این 
باشـــگاه نـــام برده می شـــود بـــا تأکیـــد بر اینکـــه روز 
دوشـــنبه قـــرار اســـت اســـتعفای رضـــا درویـــش از 
مدیرعاملـــی بررســـی شـــود، گفـــت: مـــا بایـــد ابتدا 
اســـتعفای آقـــای درویش را بررســـی کنیـــم و ببینیم 
اصـــلاً صـــلاح اســـت در فاصله ســـه هفتـــه مانده به 
پایـــان لیگ ایـــن اســـتعفا را بپذیریم یا خیـــر. به هر 
حال او یکســـری رایزنی ها را برای فصل آینده شـــروع 
کـــرده بـــود و باید همه جوانـــب را در نظـــر بگیریم و 
در فضـــای منطقـــی همه چیز بررســـی شـــود. اگر در 
نهایت تصمیم به پذیرش اســـتعفا گرفتیم روی مورد 

بعـــدی باید بررســـی ها انجام شـــود.
عضو هیأت مدیره باشـــگاه پرســـپولیس در خصوص 
گمانه زنی ها برای سرپرســـتی اش تأکیـــد کرد: حتی 
اگـــر ایـــن گمانه زنی هایی که می شـــود درســـت هم 
نباشـــد من عضـــو هیـــأت مدیره باشـــگاه هســـتم. 
فضـــای تصمیم گیری پرســـپولیس در فضای مجازی 
به نظـــر می آید ایـــن روزها خـــارج از فضای تخصصی 
اســـت. نمی خواهم همه چیز را به هـــم گره بزنم اما 
تحلیل هـــا و اخباری که در رســـانه ها و فضای مجازی 

زده می شـــود باید تخصصی شـــود.
اینانلو در خصوص جلسه احتمالی اسماعیل کارتال 
بـــا هیأت مدیـــره درباره نقـــل و انتقـــالات گفت: من 
شـــخصاً در این زمینه ورود نکـــرده ام و آقای درویش 
در جریـــان امور بوده انـــد و قطعـــاً برنامه ریزی هایی 
کرده اند. ایشـــان در مدتی که در پرسپولیس حضور 
داشـــتند همواره بـــه دنبـــال موفقیت تیـــم و تحقق 
برنامه هـــای مدنظرشـــان بودنـــد و هیـــچ موضوعی 
خـــارج از ایـــن مســـیر مطرح نبـــوده اســـت. تمامی 
اعضـــای هیأت مدیـــره از جمله بنـــده، به دنبال رقم 

زدن بهتریـــن اتفاق ها برای پرســـپولیس هســـتیم.
 
 

آخوندی: تکذیب می کنم
محمد آخوندی که چندی قبل از ســـمتش به عنوان 
رئیس هیأت مدیره پرســـپولیس کنار رفت، شـــایعه 
حضـــورش به جای درویـــش را تکذیب کـــرد و گفت: 
»نه کســـی دربـــاره مدیریـــت پرســـپولیس بـــا بنده 
صحبتی کـــرده و نه تمایلـــی برای این ســـمت دارم. 
افتخار می کنـــم که در جایگاه شـــورای شـــهر تهران 
خدمتگـــزار ورزش پایتخـــت، بویژه فوتبال باشـــم.« 
آخونـــدی همچنین در بخشـــی از صحبت های خود 
خطـــاب به هـــواداران تأکید کرد: »لطفاً به شـــایعات 

رســـانه های زرد توجه نکنید.«
 

رشد 73 درصدی درآمدزایی
باشگاه پرســـپولیس پس از صورت های مالی خرداد 
1403 حالا اقدام به انتشـــار صورت ســـود و زیان دوره 
9ماهه منتهی به پایان این ســـال کـــرده که وضعیت 
مالـــی این باشـــگاه در فصل جـــاری رقابت های لیگ 
ایـــران را به نمایش می گذارد که یک ســـنجه بســـیار 
خوب برای بررســـی شـــرایط اقتصادی این باشگاه را 

به دســـت می دهد.
ایـــن اســـاس درآمد هـــای عملیاتـــی باشـــگاه  بـــر 
پرســـپولیس از ۲۸۸میلیـــارد تومان بـــه ۵00میلیارد 
تومان رسیده که رشـــد ۷3درصدی را نشان می دهد 
و یک دســـتاورد برای این باشـــگاه محسوب می شود. 
البتـــه در ایـــن صـــورت مالی اشـــاره ای بـــه جزئیات 
درآمدزایـــی نشـــده، امـــا اساســـاً درآمـــد عملیاتـــی 
به معنـــای مقـــدار پولی اســـت کـــه از فعالیت اصلی 
خـــود بـــه دســـت مـــی آورد کـــه شـــامل اسپانســـر، 
بلیت فروشـــی، تبلیغـــات محیطـــی و … می شـــود.

فصل گذشـــته پرســـپولیس در ازای ۲۸۸میلیارد 
درآمـــد عملیاتـــی ۵00میلیـــارد تومان بهـــای تمام 
شـــده درآمـــد عملیاتـــی داشـــت. ایـــن عـــدد از 
۵00میلیارد فصل گذشـــته بـــه ۶۲۲میلیارد تومان 
این فصل رســـیده اســـت. به عبارتی پرسپولیس 
از نظـــر درآمدزایـــی عملیاتی توانســـته بـــه مقدار 
هزینه فصل گذشـــته برســـد، اما هزینه ها باتوجه 
به تـــورم بیشـــتر شـــدند و از درآمدزایی باشـــگاه 

فراتـــر رفتند.
 

اردوی یک ماهه در ترکیه

اســـماعیل کارتال قصد دارد تیمش را به اردوی ترکیه 
ببـــرد اما نکتـــه عجیب اینجاســـت که ایـــن اردو قرار 
اســـت یک ماه طول بکشـــد. البته به کارتـــال اعلام 
شـــده بازیکنـــان ایرانـــی بـــه واســـطه روحیاتـــی که 
دارند شـــاید نتواننـــد در این شـــرایط و مدت طولانی 
اردو دوام بیاورنـــد کـــه ایـــن مســـأله با اعـــلام عدم 
ممنوعیـــت برای همراهی خانواده آنها مواجه شـــده 
اســـت و بازیکنان قادر خواهند بود در بخشی از اردو 
خانـــواده خود را نیز به ترکیه دعـــوت کرده و در هتل 

آنهـــا را همراهی کنند.
گفتنی اســـت اســـماعیل کارتال می خواهـــد برنامه 
تیمش را در اردوی ترکیـــه و کمپ تمرینی فنرباغچه 
دنبـــال کند. یـــک کمپ رؤیایـــی و دور از دســـترس 
ایرانیـــان که بـــه نظر می رســـد تنها به واســـطه رابطه 
نزدیکـــی این مربی بـــا مدیران این باشـــگاه در حال 

فراهم شـــدن است.
همچنین بعید نیســـت حتی دیـــداری تدارکاتی بین 
پرســـپولیس و فنرباغچه نیز ترتیب داده شـــود تا به 
این شـــکل، یکی از جالب ترین اردوهای آماده سازی 

پیش فصل سرخپوشـــان را شاهد باشیم.

  توضیح پرسپولیس درباره 
دو بازیکن جوان غایب در تمرینات

 کارتال گفت
تمرین شلوغ است

  در انتظار واکنش کارتال 
و شاگردانش به جریمه سنگین

بازیکن 20 میلیاردی از 
4 میلیاردش می گذرد؟

روز گذشـــته و بعد از اســـتعفای رضا درویـــش از مدیرعاملی 
باشـــگاه پرســـپولیس خبرگـــزاری فـــارس نوشـــت در دوره 
مدیریت درویش، باشـــگاه پرســـپولیس با دو بازیکن قرارداد 

بســـته و آنها در تیـــم حضـــور ندارند و غیب شـــده اند.
فـــارس در ایـــن بـــاره نوشـــت: »عرفـــان شـــیروانی و عرفان 
ملاپـــور، دو بازیکن جـــوان و گمنامی بودند که کمتر کســـی 
ســـابقه فوتبالی از آنها ســـراغ داشـــت اما ایـــن دو بازیکن به 
پرســـپولیس پیوســـتند. نکته عجیب در خصوص این دو آن 
اســـت که در هیـــچ کـــدام از بازی های پرســـپولیس در لیگ 
برتـــر، جـــام حذفی و لیـــگ نخبگان آســـیا حتی در لیســـت 
این تیـــم هم قـــرار نگرفتند تا مشـــخص نشـــود کـــه جذب 
آنهـــا بـــه چـــه دلیل صـــورت گرفتـــه اســـت؟! ایـــن در حالی 
 اســـت کـــه پرســـپولیس با 3مربـــی در ایـــن فصـــل کار کرد؛ 
خوان کارلـــوس گاریدو، کریـــم باقری و اســـماعیل کارتال که 
در مقاطعی ســـرمربیگری پرســـپولیس را برعهده داشـــتند 
هیـــچ گاه به ایـــن دو بازیکن اعتماد نکردنـــد و آنها را در هیچ 
کـــدام از بازی هـــا نه در ترکیب و نه در لیســـت قـــرار ندادند 
تـــا دلیل جذب آنها توســـط رضا درویش مبهـــم باقی بماند! 
ایـــن نقل وانتقـــال عجیب در حالی انجام شـــده کـــه ملاپور 
در حـــدود 10میلیارد تومان و شـــیروانی هم بیش از ۶میلیارد 
تومان با پرســـپولیس قرارداد بســـتند اما هیچ گاه در لیست 

پرســـپولیس قرار نگرفتند.«

با ایـــن وجود در واکنش بـــه این خبر جنجالی که با انتشـــار 
تصاویر قرارداد این دو بازیکـــن در خبرگزاری مربوطه صورت 
گرفته اســـت، یکی از مدیران باشگاه پرسپولیس در توضیح 
ایـــن ماجـــرا گفت: »مـــا با ایـــن بازیکنـــان قرارداد سه ســـاله 
بستیم و ارقامی که به آن اشـــاره شده مربوط به قراردادهای 
سه ساله شـــان اســـت. با وجـــود ایـــن از وقتی آقـــای کارتال 
مســـئولیت فنی تیـــم را برعهده گرفت، اعـــلام کرد تمرینات 
شـــلوغ و تعداد بازیکنان زیاد اســـت. به همین خاطر برخی 
بازیکنـــان جوان دیگر در تمرینات شـــرکت نکردند. علیرضا 
خدادادی، ســـمیر حبوباتی، حســـین حاجـــی زاده و این دو 
بازیکـــن، ۵نفـــری بودند کـــه بعد از حضـــور کارتـــال دیگر در 

تمرینات شـــرکت نکردند.«
ایـــن مدیـــر باشـــگاه پرســـپولیس ادامـــه داد: »از آنجایی که 
مهلـــت نقل و انتقـــالات تمام شـــده بود، ما نمی توانســـتیم 
ایـــن دو بازیکن را بـــه تیم دیگری انتقـــال بدهیم و به همین 

خاطـــر آنها فعـــلاً در تمرینات حضـــور ندارند.«
وی ادامه داد: »هر دو بازیکن در دوران ســـرمربیگری گاریدو 
در تمرینـــات تیم حضور داشـــتند و همیشـــه بـــا تیم تمرین 
می کردنـــد. ضمناً عرفان شـــیروانی در تیم شـــهرراز شـــیراز 
چیزی حدود ۲0بـــازی انجام داده و ملاپور هم حدوداً همین 
تعـــداد بازی برای تیم آریو اسلامشـــهر انجـــام داده و این طور 
نیســـت که بدون ســـابقه بـــه پرســـپولیس آمده باشـــند اما 
طبیعی اســـت که در پرســـپولیس شـــرایط برای بازی کردن 
ســـخت اســـت و حتی بازیکنـــی مثل یاســـین ســـلمانی که 
کاپیتـــان تیم ملـــی امید بوده هم بعضاً در لیســـت مســـابقه 

قـــرار نمی گیرد.«

 در شـــبی که اســـتعفای رضـــا درویـــش از ســـمت مدیرعاملی 
باشـــگاه پرســـپولیس مثل بمب ترکید و فضای خبری پیرامون 
ایـــن باشـــگاه را شـــلوغ کرد یک خبـــر مهم دیگر هم از جلســـه 
فوق العـــاده هیـــأت مدیره بیـــرون آمد که تحت تأثیـــر ماجرای 

اســـتعفا و پیامدهایش گم شد.
پیمـــان حـــدادی عضـــو هیـــأت مدیـــره باشـــگاه در مواجهه با 
خبرنـــگاران حاضـــر در مقابل ســـاختمان مرکزی بانک شـــهر 
اعـــلام کرد تمـــام بازیکنان و اعضای کادر فنی جریمه شـــده اند 
و جریمه آنها نیز کســـر 10درصد رقم قرارداد آنهاســـت. در عین 
حـــال این عضـــو هیـــأت مدیره باشـــگاه تأکیـــد کرد بـــه خاطر 
نتایـــج ضعیف نیم فصـــل اول نیـــز بازیکنـــان 10درصـــد از رقم 
قراردادشـــان را جریمه شـــده بودند و حالا مجموع این جرایم 
به ۲0درصد رســـیده اســـت.این اتفاق در حالی رخ می دهد که 
پرسپولیســـی ها تا الان و با پرداختی اخیر باشگاه ۷0درصد رقم 
قراردادشـــان را دریافت کرده اند و اگـــر قرار بر اعمال این جرایم 

باشـــد فقط 10درصـــد دیگر دریافتی خواهند داشـــت.
نکته اینجاســـت که معمولاً بازیکنان و برخـــی اعضای کادرفنی 
چنیـــن جرایمی را به هیچ وجه برنمی تابند و در زمان حســـاب 
و کتاب هـــای آخـــر فصل بشـــدت بـــه ایـــن موضـــوع اعتراض 
می کننـــد. نمونـــه ایـــن مســـأله در ادوار گذشـــته و حتـــی در 
خصوص برخی بازیکنان باتجربه و مهم پرسپولیس در مقاطع 
مختلف رخ داده اســـت و به صورت کلی آنها ایـــن مدل تنبیه را 

قبـــول ندارند و هرگـــز نمی پذیرند.
برای مثـــال بازیکنی کـــه در این فصل با باشـــگاه پرســـپولیس 
قـــراردادی ۲0میلیـــارد تومانی داشـــته بایـــد قید چهـــار میلیارد 
تومـــان از این پـــول را بزند که رقـــم کوچکی نیســـت. در واقع 
بـــرای بازیکنانـــی که بعضـــاً دنبـــال پاداش هـــای ۲0-10 میلیونی 
پیروزی هایشـــان می گردنـــد و اعتـــراض می کننـــد گذشـــتن از 
چنین ارقامی دشـــوار خواهد بـــود. البته قـــرارداد ۲0میلیاردی 
برای بازیکنان درجه۲ پرســـپولیس متناســـب به نظر می رســـد 
و قطعـــاً ســـتاره های تیم بـــا ارقامی بســـیار بالاتـــر از این حاضر 
بـــه امضـــای قـــرارداد شـــده اند کـــه در چنیـــن شـــرایطی عدد 

جرایم شـــان هم بالاتـــر می رود.
 نکته دیگر اینجاســـت کـــه جریمه اخیر مصـــوب هیأت مدیره 
باشـــگاه شـــامل حال کادر فنی هم شـــده اســـت. این یعنی که 
از رقم قـــرارداد دلاری کارتال و دســـتیارانش هم 10درصد کســـر 
خواهد شـــد کـــه این بـــرای بانـــک شـــهر و مدیـــران اقتصادی 
باشـــگاه یک اتفاق مثبـــت خواهد بود چرا کـــه زودتر می توانند 
رکورد ســـریع ترین تســـویه فصـــل پرســـپولیس را به نـــام خود 
کننـــد. در عین حـــال باید دید کارتـــال در بازگشـــت از ترکیه و 
در مواجهـــه با این خبر چه واکنشـــی نشـــان خواهـــد داد و آیا 
او و بازیکنانش نســـبت به این تنبیه ســـنگین واکنشـــی نشان 

خواهنـــد داد یا نه.
 نکته مهم اینجاســـت که باید دیـــد در مفاد قـــرارداد بازیکنان 
و کادرفنی صراحتاً به این مســـأله اشـــاره شـــده و مصوبه هیأت 
مدیره مبنی بـــر جریمه 10درصدی مطابق مفـــاد قرارداد صورت 
گرفته اســـت یا نه که این مســـأله می تواند محـــل چالش بین 

اعضای تیم و مدیران باشـــگاه باشد.
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